
 

 

              25.01.2022 

 

I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut. 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. Hvor meget vil det koste, hvis man byggede syv 2-værelseslejligheder om året i 

Tasiilaq? 

2. Hvor meget vil det koste, hvis man byggede otte 3-værelseslejligheder om året i 

Tasiilaq?  

3. Hvor meget vil de nævnte lejligheder koste, såfremt man i en periode på 10 år byggede 

150 enheder? 

4. Hvor meget vil det koste, hvis man byggede én 2-værelseslejligheder om året i 

henholdsvis Kuummiut og Kulusuk? 

5. Hvor meget vil det koste, hvis man byggede to 3-værelseslejligheder om året i 

henholdsvis Kuummiut og Kulusuk? 

6. Hvor meget vil det koste, hvis man byggede én 2-værelses- og 3-værelseslejlihed om 

året i Sermiligaaq? 

7. Hvor meget vil det koste, hvis man byggede én 2-værelseslejlighed i Tiilerilaaq og 

Isertoq? 

 

(Medlem af Inatsisartut Emanuel Nûko, Naleraq) 

 

 

 



Begrundelse: 

I Tasiilaq og i bygderne Kuummiut, Kulusuk, Sermiligaaq, Tiilerilaaq og Isertoq er der de største 

problemer med at anskaffe lejligheder og derfor er det nødvendigt at bygge nye boliger, fordi 

levevilkårene, beskæftigelsesvilkårene samt boligmangelen er anstrengende. Der er bekymring for, 

at den næste generation vil have meget få muligheder for boliger og beskæftigelse, hvorfor det er 

yderst vigtigt at man bygger boliger.  

 

Jeg søger om at modtage svar inden for 10 arbejdsdage. 

 


